
ZÁPISNICA 
z rokovania Obecného zastupiteľstva v Hradišti pod Vrátnom konaného dňa 1.2.2010  

v zasadačke Obecného úradu 
Prítomní :                         podľa prezenčnej listiny 
 
Overovatelia  zápisnice:  Ing. Jozef Kerecman 
 
                                           Stanislav Sopúch  
 
        Na úvod rokovania starosta obce privítal všetkých prítomných a v zmysle rokovacieho  
poriadku viedol rokovanie obecného zastupiteľstva.  
        Konštatoval, že na rokovaní Obecného zastupiteľstva / ďalej len OZ / sú prítomní 
poslanci: Kerecman, Piroha, Sopúch a Kachlík, OZ je uznášania schopné, poslanec Harasník 
bol ospravedlnený a poslankyňa Krištofová  bola  ospravedlnená.  
Za prijatie návrhu programu rokovania OZ, tak ako bol zaslaný poslancom, v zmysle 
rokovacieho poriadku hlasovali poslanci: Kerecman, Sopúch, Kachlík  
proti: 0  
zdržal sa: Piroha 
Po zahájení rokovania OZ sa dostavil poslanec Michalička.     
 
Uzn.č.1/2010   OZ berie na vedomie informáciu  starostu obce o oboznámení sa 
s dokumentom Integrovaná stratégia rozvoja územia Občianskeho združenia PODHORAN. 
Starosta obce oboznámil poslancov aj s postupom Občianskeho združenia PODHORAN 
ohľadom podania žiadosti na Ministerstvo Pôdohospodárstva  SR  do programu LEADER. 
 
Kontrola uznesení: 
 
Starosta obce vykonal kontrolu uznesení z predchádzajúceho rokovania OZ zo dňa 9.12.2009 
a navrhol aby  schválené uznesenie č.44/2009 bolo zrušené z nasledovných dôvodov: OZ 
schválilo nákup  pozemkov p.č. 371/5 a p.č. 371/6 od terajšieho vlastníka v cene 3,32 €/m2 
jednostranne, bez predchádzajúceho súhlasu, prípadne dohovoru s terajším vlastníkom. 
Vlastník pozemku navrhuje možnú výmenu svojich pozemkov za obecný pozemok v blízkosti 
jeho domu  za účelom vybudovania žumpy. Rozdiel, ktorý nastane  vo výmere pri výmene 
pozemkov bude finančne vyrovnaný  po schválení OZ. 
 
Uzn.č.2/2010  OZ ruší uznesenie č.44/2009 prijaté na rokovaní OZ dňa 9.12.2009.   
Za návrh hlasovali:  Kerecman . Michalička, Sopúch, Kachlík  
Proti:                        0 
Zdržal sa:                 0  
Nehlasoval:              Piroha 
 
Uzn.č. 3/2010  Poslanci OZ prerokovali signalizáciu  Okresnej prokuratúry Senica ohľadom 
doplnenia rokovacieho poriadku Obecného zastupiteľstva v Hradišti pod Vrátnom. Poslanci 
OZ na  základe signalizácie Okresnej prokuratúry Senica schvaľujú  zmenu rokovacieho 
poriadku a to v § 10 odst.1 kde sa pôvodný text  vypúšťa a nahrádza sa novým textom ktorý 
znie 

1. Rokovanie OZ sú zásadne verejné. Obecné zastupiteľstvo vyhlási rokovanie 
vždy za neverejné, ak predmetom rokovania sú informácie alebo veci chránené podľa 
osobitných predpisov, to neplatí ak je predmetom rokovania OZ 



a/ použitie verejných prostriedkov na platy , odmeny a iné náležitosti spojené 
s výkonom funkcie orgánov obce, členov orgánov obce, zamestnancov obce alebo osôb, ktoré 
vykonávajú za odplatu činnosť pre obec 

b/ nakladanie s majetkom  vo vlastníctve obce, najmä prevod vlastníctva 
k majetku  vo vlastníctve obce, nadobudnutie majetku do vlastníctva obce, alebo prenechanie 
majetku do užívania iným osobám  

Za návrh hlasovali: Kerecman . Michalička, Sopúch, Kachlík, Piroha 
Proti:                                0 
Zdržal sa hlasovania:       0 
Nehlasoval:                      0 
 
Uzn.č.4/2010  Kontrolór obce predložil na rokovanie OZ podľa  §18 odst. 1 písm. b zákona č. 
369/1990 Zb o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov Plán činnosti  kontrolóra obce 
na I. polrok 2010. Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  plán činnosti kontrolóra obce na I. polrok 
2010 tak ako bol predložený kontrolórom obce . 
 
Za návrh hlasovali:  Kerecman . Michalička, Sopúch, Kachlík, Piroha 
Proti:                        0 
Zdržal sa:                 0  
Nehlasoval:              0 
 
Uzn.č.5/2010  Kontrolór obce predložil na rokovanie OZ  Správu o kontrolnej činnosti za II. 
polrok 2009. K predloženej správe sa  opýtal poslanec Piroha, či daňové riaditeľstvo ponížilo 
jadrovú daň  okrem spoločnosti JAVYS aj pre  Západoslovenskú energetiku. Kontrolór 
odpovedal, že obidve dane boli ponížené rovnako. Obecné zastupiteľstvo  berie na vedomie 
správu o kontrolnej činnosti za II. polrok 2009 predloženú kontrolórom obce. 
 
Uzn.č.6/2010  Starosta obce predložil poslancom OZ na základe  vyhlásenia obchodnej  
verejnej súťaže dňa 4.1.2010 na prenájom  miestnosti na prízemí  budovy obecného úradu –
kaderníctvo jednu ponuku  v zalepenej obálke. Obálku otvoril zástupca starostu obce.  
OZ berie na vedomie, že  bola doručená jedna cenová ponuka na prenájom miestnosti – 
kaderníctvo od Denisa Virágová. Predložená cenová ponuka spĺňa podmienky  obchodnej 
verejnej súťaže.  
OZ schvaľuje prenájom majetku obce miestnosť – kaderníctvo podľa cenového návrhu 
predloženej cenovej ponuky  za cenu 11,62 €/m2/rok   na základe výsledkov obchodnej 
verejnej súťaže  zo dňa 4.1.2010. 
Za návrh hlasovali:  Kerecman . Michalička, Sopúch, Kachlík, Piroha 
Proti:                        0 
Zdržal sa:                 0  
Nehlasoval:              0 
 
Uzn.č.7/2010  Denisa Virágová,  okrem svojej žiadosti o prenájom miestnosti pre účely 
vybudovania kaderníctva,  by chcela  upraviť priestor v miestnosti z hľadiska stavebných 
úprav a to nasledovne. Uloženie dlažby,  na stenu položiť obkladačky, v miestnosti vystaviť 
sádrokartónovú stenu, ktorou by chcela oddeliť miestnosť na čakáreň a samotné kaderníctvo. 
Celkový finančný náklad  na materiál a prácu  odhaduje vo výške cca 1.300 €. Poslanci OZ 
prerokovali danú žiadosť  a súhlasia so stavebnými úpravami v miestnosti kaderníctva. 
Zároveň OZ schvaľuje   amortizáciu 20% z celkových nákladov za každý započatý rok. 
V prípade ukončenia prevádzky budú obci predložené všetky účtovné doklady o materiáloch 



a práci a z tohto objemu finančných prostriedkov bude vypočítaná  schválená amortizácia 
podľa dĺžky prenájmu miestnosti. 
Za návrh hlasovali:  Kerecman . Michalička, Sopúch, Kachlík, Piroha 
Proti:                        0 
Zdržal sa:                 0  
Nehlasoval:              0 
 
Rôzne: 
Starosta obce  predložil na posúdenie opodstatnenosť schváleného uznesenia č. 21/2008 
o stanovení  cien pri predaji pozemkov, pretože pri kúpe pozemkov od občanov pre obec  sa 
ceny  pohybujú  hodne vyššie ako je určené v uzn. č. 21/2008. Poslanec Piroha  uviedol, že 
obec môže predať pozemky  v takej cene v ako  sa v tej, ktorej lokalite obce  pohybuje cena 
pozemkov. Poslanec Michalička  navrhuje, že v uznesení č.21/2008  sú určené minimálne 
ceny  pozemkov a obec môže  predávať pozemky po individuálnom posúdení – uznesenie 
rušiť netreba. Nakoniec sa poslanci OZ zhodli že uzn.č.21/2008 zostáva v platnosti aj naďalej. 
 
Poslanec Piroha sa dotazoval podľa informácií z Hradiských novín ohľadom  podanej žiadosti 
z Eurofondov Program rozvoja vidieka šatní TJ a požiarnej zbrojnice. 
Starosta obce odpovedal - Obec podala projekt uteplenia budovy OcÚ a zavedenie voľne 
dostupného internetu. Tento projekt  na ministerstve pôdohospodárstva  vybraný nebol. 
Obec si podala  žiadosť o dotáciu  na rekonštrukciu  šatní TJ na ministerstvo 
pôdohospodárstva. Táto žiadosť bola zamietnutá z dôvodu nedostatku finančných 
prostriedkov. 
Obec si podala žiadosť aj s Programu obnovy dediny na vypracovanie projektovej 
dokumentácie na zastrešenie požiarnej zbrojnice s vybudovaním dvoch podkrovných 
miestností za účelom enviromentálneho vzdelávania mládeže. Tento projekt by mal byť 
vyhodnotený v máji 2010. 
 
Starosta obce informoval, že na obec si dal žiadosť Slavomír Brodňanský, ohľadom 
zabezpečenia prístupu na   pozemok, ktorý má vo svojom vlastníctve. Táto žiadosť je podaná 
z dôvodu, že vlastník pozemku  má za to, že pôvodná  obecná cesta je zastavená a terajšia 
obecná cesta vedie cez súkromné pozemky. Poslanec Piroha navrhol, aby obec dala 
vypracovať vytýčenie cesty a potom s vlastníkmi susedných pozemkov  bude potrebné riešiť 
danú situáciu. 
 
      Na záver starosta poďakoval všetkým prítomným a rokovanie OZ ukončil. 
 
Overovatelia: 
  
Ing. Jozef Kerecman ........................        zapisovateľka: Mária  Ferančíková......................... 
                           
                                                                                     
Stanislav Sopúch     ...........................                             
 

            
            
           Ing. Ivan Hatiar                                                                                                         

                                                                                                starosta obce   
                                                                                          Hradište pod Vrátnom 
 


